



KENYATAAN REQUEST FOR PROPOSAL (RFP)

(KONTRAKTOR BUMIPUTERA SAHAJA)

**CADANGAN CADANGAN PEROLEHAN LORI RIGID FLOAT 9 EKOR KUDA UNTUK BAHAGIAN PENGUAT KUASA SECARA REQUEST FOR PROPOSAL (RFP)
(NO. RFP : PPJ/RFP/JP/2/2022)**

- RFP adalah dipelawa daripada Kontraktor/Syarikat Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini serta mempunyai pengalaman, keupayaan teknikal dan kewangan yang mencukupi bagi melaksanakan perkhidmatan/bekalan tersebut di atas.
- Maklumat RFP serta kelayakan asas Kontraktor/Syarikat adalah seperti berikut:

SYARAT MEMASUKI RFP	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN MULA DIJUAL	HARGA DOKUMEN, BENTUK BAYARAN & BAYARAN ATAS NAMA	TARIKH, WAKTU & TEMPAT RFP TUTUP
<p>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia bagi Kod Bidang 110106 dan 110199 (Pengangkutan Komponen dan Aksesori, sub bidang Lori, sub bidang Pembuat)</p> <p>DAN</p> <p>Bumiputera</p>	<p>4 November 2022 (Jumaat) (10.00 pagi)</p> <p>Bilik Taklimat, Aras 4, Blok B, Kompleks Perbadanan Putrajaya, 24 Persiaran Perdana, Presint 3, 62675 Wilayah Persekutuan Putrajaya</p>	<p>4 November 2022 (Jumaat)</p> <p>Sehingga</p> <p>17 November 2022 (Khamis)</p> <p>Seksyen Pengurusan Perolehan, Jabatan Kewangan, Aras 3, Bangunan Annexe, Kompleks Perbadanan Putrajaya, 24, Persiaran Perdana, Presint 3, 62675 Putrajaya</p>	<p>Ringgit Malaysia RM50.00 (Tidak dikembalikan)</p> <p>Tunai atau Deraf Bank</p> <p>Perbadanan Putrajaya</p>	<p>24 November 2022 (Khamis) 12.00 tengahari</p> <p>Seksyen Pengurusan Perolehan, Jabatan Kewangan, Aras 3, Bangunan Annexe, Kompleks Perbadanan Putrajaya, 24, Persiaran Perdana, Presint 3, 62675 Putrajaya</p>

- Kontraktor/Syarikat juga mesti memenuhi kriteria kelayakan seperti berikut :
 - Mempunyai pengalaman dan pernah membekalkan lori float kuda atau setara dengannya sekurang-kurangnya bagi satu (1) kontrak.**
- Dokumen Meja RFP boleh disemak dan Dokumen RFP boleh diperolehi di pejabat tersebut pada waktu pejabat.
- Taklimat RFP akan diadakan pada jam **10.00 pagi, 4 November 2022** bersamaan hari **Jumaat**, di **Bilik Taklimat, Aras 4, Blok B, Perbadanan Putrajaya, Kompleks Perbadanan Putrajaya, 24, Persiaran Perdana, Presint 3, 62675 Wilayah Persekutuan Putrajaya**. Kehadiran **PEMILIK SYARIKAT (SEBAGAIMANA NAMA DI DALAM SIJIL SSM/ BORANG 9, 24 & 49) ATAU wakil-wakil Syarikat yang sah sahaja** di mana wakil-wakil Syarikat adalah **DIWAJIBKAN** untuk membawa surat perwakilan kuasa yang ditandatangani oleh pemilik syarikat (**sila bawa bersama Sijil Asal dan Cop Syarikat**) dan Dokumen RFP hanya akan dikeluarkan kepada Syarikat yang menghadiri taklimat tersebut.
- Dokumen RFP hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor/Syarikat yang menghadiri taklimat tersebut dan hanya wakil Kontraktor/Syarikat yang sah sahaja dibenarkan untuk mengambil dokumen. Wakil Kontraktor/Syarikat juga hendaklah membawa **Surat Wakil Kuasa (Asal)** yang ditandatangani oleh individu yang diberi kuasa oleh syarikat bagi urusan Perolehan Kerajaan sepertimana dalam Sijil Akuan Pendaftaran Kementerian Kewangan. Wakil Kontraktor/Syarikat juga hendaklah membawa **satu (1) salinan Sijil Akuan Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera Kementerian Kewangan**.
- RFP ini akan ditutup pada **24 November 2022, bersamaan hari Khamis, jam 12:00 tengahari**. Dokumen RFP yang dilengkapkan dan dimasukkan ke dalam sampul berlakri serta bertanda dengan tajuk projek, hendaklah dimasukkan ke dalam Peti RFP yang dikhaskan di tempat dan sebelum waktu yang ditetapkan seperti di atas.
- Kontraktor/Syarikat hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan RFP ini. Pembayaran secara cek persendirian untuk Dokumen RFP tidak akan diterima. Bayaran Dokumen RFP tidak akan dikembalikan. Kontraktor/Syarikat yang berurusan di Kaunter Jualan Tender/Sebut Harga dikehendaki mematuhi S.O.P. yang telah ditetapkan.